



Christian Alliance
Cheng Wing Gee College

宣道會鄭榮之中學

12-14 Chik Wan Street, Tai Wai, N.T., Hong Kong

香港新界大圍積運街 12-14 號

Tel: 2604 9762

Fax: 2601 6758

P2324-077

Purchase of Summer Supplementary Exercise Book
購買暑期補充作業

Dear Parents,
各位家長：

S1 to S5 students are required to purchase the designated summer supplementary exercise books listed below and complete them for submission on 2 September 2024 (Mon). The school will arrange the Commercial Press (HK) to provide on-campus direct purchase service afterschool on 24 and 25 June 2024 (Mon and Tue). Payments can be made by using octopus and cash. Parents can also choose to purchase the exercise books elsewhere outside the school. For any further enquiries, please contact Vice Principal Mr Wong Wai Ming at 2604 9762. Thank you.

Level 級別	Title 名稱	Publisher 出版社	List Price 零售價 (HK\$)	Net Price 折扣價 (HK\$)
S1	HKDSE 先修班-初中文言文 26 週閱讀訓練 (中二)	樂思教育出版有限公司	102	92
S2	HKDSE 先修班-初中文言文 26 週閱讀訓練 (中三)	樂思教育出版有限公司	102	92
S3	解碼 DSE 系列-中文實用寫作	樂思教育出版有限公司	144	130
S4	DSE 應試學堂高中中文實用寫作訓練	香港教育圖書有限公司	150	135
S5	香港中學文憑中國語文實用文示例辨識與模擬試卷	雅集出版社有限公司	158	142

為讓 貴子弟善用暑假、溫故知新、鞏固學業基礎，所有中一至中五級學生必須購買上列指定暑假補充作業及完成，並於 2024 年 9 月 2 日交回科任老師。本校將安排商務印書館（香港）於 2024 年 6 月 24 及 25 日放學後提供到校直銷服務，屆時學生可透過八達通或現金付款。家長也可以選擇在校外其他地方購買指定暑假補充作業。如有任何查詢，可於辦公時間內致電 2604 9762 與黃偉明副校長聯絡。

Christian Alliance Cheng Wing Gee College
宣道會鄭榮之中學



Shum Kai Shing, Principal 沈啟誠校長
19 June 2024 2024 年 6 月 19 日